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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Elkótyavetyélték a lefoglalt rendőrautókat?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánunk benyújtani Dr. Lamperth Mónika miniszter asszonyhoz . Válaszát írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Sajtóhírek szerint sikeresnek tartja a rendőrség azt az árverést, amelyben darabonként
mindössze 25 ezer forintért adtak el mintegy nyolcszáz darab, bűnjelként lefoglalt autót
Budapesten. A BRFK a közelmúltban írt ki árverést a korábban hatósági zár alá vett, hosszú
ideje lefoglalt autók értékesítésére. A rendőrség 780 gépkocsit 7,2 millió forintos kikiáltási
áron kínálta fel, a nyertes vállalkozás végül 19,8 millió forintos áron, azaz darabonként 25
ezer forintért jutott a járművek birtokába . Az első fordulóban öt vállalkozás vette át az
árverési dokumentációt, közülük négyen be is adták azt, ám akkor nem hirdettek nyertest,
mivel a körben három érvényes jelentkezés érkezett be, közülük a közjegyző jelenlétében
megtartott árverésen a legjobb ajánlatot egy liechtensteini tulajdonú Kft . tette .

A rendőrség véleménye szerint a gépjárművek régóta húzódó értékesítésének eddig
jogi akadályai voltak, mostanra viszont sikerült azokat elhárítani . A közlekedés - rendészet
intézkedett a járművek forgalomból való kivonásáról, s a tulajdonosok is lemondtak a korábbi
járművükről . A nyertes pályázónak az autókat be kell zúznia ez után, pedig fémhulladékként
hasznosíthatja a vállalkozó azok anyagát .

Tisztelt Miniszter Asszony!

•

	

Miért volt ilyen alacsony a kikiáltási ár?

•

	

Ön szerint 25 ezer forintos vételár valós-e, avagy tényleg elkótyavetyélésről van szó?

•

	

Miért kellett ilyen alacsony áron értékesíteni a gépjárműveket?

•

	

Mi indokolta az eljárás lefojtatását, miért 780 gépkocsit árverezett el egyszerre a
BRFK?

•

	

Mire hasznosítják a 780 darab gépjármű értékesítéséből származó 19,8 millió forintot?

•

	

Milyen biztosítékot kapott a BRFK a nyertes Kft .-től arra, hogy tényleg bezúzza a
gépj árműveket?
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• Miért nem lehetett a gépjárműveket másképpen hasznosítani, miért kellett tőlük
megválni?

Kérem, válaszával egyidejűleg küldje el az árverésre szánt gépjárművek listáját, amely
tartalmazza a gyártási évüket, technikai állapotukat, a lefutott kilométereik számát.

Budapest, 2005 . május 13 .

Dr . Kontrát Károly
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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